
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/2109.

Benyújtás dátuma: 2022-11-21 15:42

Parlex azonosító: 12LPLSB50001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Arató Gergely (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és beruházási miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban vidékre költöztetik a Közlekedési 
Múzeumot?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Felröppent a hír, hogy a Közlekedési Múzeumot vidékre költözteti a kormány. Az Ön miniszteri 
meghallgatásán is hallottuk, hogy a vidéket kívánja előtérbe helyezni. Magam is úgy gondolom, 
hogy a magyar vidéknek jár a fejlesztés és a felzárkóztatás, azonban nem hiszem, hogy egy 
múzeum odaköltöztetése lenne ennek legjobb és elsődleges eszköze. Nem beszélve arról, hogy így 
füstbe menne az eddig a Közlekedési Múzeum új, kőbányai épületének létesítésének előkészületeire
és a tervezésre eddig elköltött mintegy 18 milliárd forint.

Kérdezem Miniszter Urat:

• Valóban vidékre költöztetik a Közlekedési Múzeumot? Miért nem Kőbányán épül meg?
• Hogyan szolgálja ez a projekt a vidék fejlesztését?
• Biztosak abban, hogy egy katasztrofális rezsiválság és több évtizede nem látott infláció 

kellős közepén ki lehet dobni az ablakon 18 milliárd forintot?
Várom válaszát,

Tisztelettel:

Arató Gergely

Demokratikus Koalíció


